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Érkezett: 2012 S ! 1

írásbeli kérdés
Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012.
évi XXXV1 . törvény 42 . $ (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 46/1994 . (IX . 30.) OCrY határozat 91 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr.
Fazekas Sándor, vidékfejlesztési ininisztcrhez,

,,Vízminőségi kérdések Fülöpszálláson„
címmel,

amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Már Bács-Kiskun megye Területfejlesztési Koncepciójának az clkcszítésc során kiemel t
kérdésként szerepelt a térségi ivóvízhasználat fejlesztése, Fiilöpszállás, Szabadszállás és Izsá k
térségi vízműveinek összekötése a kecskeméti térségi rendszerrel . A helyi lakosságtól
származó inlórn,ácitaink szerint azonban a problémakezelésre a mai napig nem került sor .
arzénes vizet találni a térségben, és a legközelebbi jó minőségű víznyerő hely 3 kilométerre
találhatta Fülöpszállástól .

Ezért kérdezem Miniszter urat, mit tesznek Fiilöpsi_áPás vízmin őségének a javításáért és
fcjlesztcsccrt?

Megtisztelő válaszait előre is köszönöm !

Budapest, 2012 . szeptember 18 .
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